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Zápis z jednání Zastupitelstva města Vysokého Mýta č. 1/18                     

konaného dne 14. 2. 2018 
 
 
1. Zahájení zasedání zastupitelstva 
 
Zasedání Zastupitelstva města Vysokého Mýta (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo 
zahájeno v 16:00 hodin starostou města Ing. Františkem Jiraským, který přivítal členky 
a členy zastupitelstva města a všechny přítomné hosty.  
 
 
Starosta sdělil, že dle jednacího řádu ZM § 9, odst. 1 bude z dnešního zasedání 
pořízen elektronický audio záznam; tento záznam se pořizuje pro účely kontroly 
pořízeného zápisu a následného zveřejnění anonymizovaného záznamu dálkovým 
přístupem. 
 
Dále upozornil na právo osob z řad veřejnosti vznést odůvodněnou námitku proti 
zaznamenávání jejich osobního projevu.  
 
Konstatoval, že dle prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva je přítomno 18 
členů z celkového počtu 21, takže zastupitelstvo je usnášení schopné.  
 
 
Omluven:       Bc. Marek Janouch, Zdeněk Klát, Ing. Miloslav Coufal 
Neomluven:   
 
 
 
2. Určení zapisovatele a osoby zodpovědné za obsluhu elektronického 
hlasovacího zařízení 
 
Starosta navrhl určit zapisovatelkou paní Jitku Kočovou a pana Jiřího Kořínka 
zodpovědného za obsluhu elektronického hlasovacího zařízení. 
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Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo města určuje  
 
zapisovatelkou paní Jitku Kočovou a pana Jiřího Kořínka zodpovědného za obsluhu 
elektronického hlasovacího zařízení. 
 
 
Výsledek hlasování: Pro   18    Proti   0       Zdrželi se   0 
 
Usnesení č.  1/18    bylo schváleno. 
 
 
 
3. Volba ověřovatelů zápisu  
 
Starosta navrhl zvolit ověřovateli zápisu paní Mgr. Helenu Kejzlarovou a paní Ivanu 
Zemkovou. 
 
Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo města volí  
 
ověřovatele zápisu paní Mgr. Helenu Kejzlarovou a Ivanu Zemkovou.    
 
Výsledek hlasování: Pro  16    Proti   0        Zdrželi se    2 
 
Usnesení č. 2/18     bylo schváleno. 
 
 
 
4. Schválení programu 
 
Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou zaslanou 
členům zastupitelstva města.   
 
Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo města schvaluje  
 
následující program zasedání:   
 
   
1. Zahájení 
2. Výroční ceny města Vysokého Mýta za rok 2017 
3. Návrhy smluv – D35 
4. Různé 
5. Diskuze 
6. Závěr 
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Výsledek hlasování: Pro 18      Proti   0        Zdrželi se    0 
 
Usnesení č. 3/18     bylo schváleno 
 
 
 
 
 
5.  Bc. Petra Klasovitá – vedoucí odboru kanceláře starosty 
 
Obsah sdělení: 
Výroční ceny města Vysokého Mýta za rok 2017 
 
Průvodní zpráva: 
Podle Statutu udílení Výročních cen města Vysokého Mýta schváleného 
Zastupitelstvem města Vysokého Mýta dne 12. 9. 2007 č. usnesení 169/07 v platném 
znění je před začátkem projednávání nominací na Výroční ceny města předkládán ke 
schválení volební řád a jmenována volební komise k udílení Výročních cen města.  
 
 
Přílohy: 
Příloha 01 – 1 list Volební řád pro udílení Výročních cen města Vysokého Mýta  
Příloha 02 – 2 listy Statut udílení Výročních cen města Vysokého Mýta 
Příloha 03 – 1 list Usnesení ZM ze dne 7. 11. 2012 - doplnění Statutu 
Příloha 04 – 1 list Seznam nominovaných za rok 2017 
Příloha 05-15  – 57 listů Nominace v jednotlivých kategoriích 
 
 
Bc. Klasovitá seznámila členy zastupitelstva města s volebním řádem pro udílení 
Výročních cen města Vysokého Mýta. 
 
 
Rada města Vysokého Mýta navrhuje zastupitelstvu města přijmout následující 
usnesení: 
 
 
Zastupitelstvo města schvaluje 
volební řád pro udílení Výročních cen města Vysokého Mýta za rok 2017.  
 
Zodpovídá: vedoucí OKS 
Termín: 14. 2. 2018 
 
Výsledek hlasování: Pro  18      Proti    0       Zdrželi se   0 
 
Usnesení č. 4/18     bylo schváleno 
 
                                                                                                                      
Zastupitelstvo města jmenuje 
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volební komisi pro udílení Výročních cen města za rok 2017 ve složení: Bc. Petra 
Klasovitá,   JUDr. Libor Poláček a Pavlína Benešová. 
 
Zodpovídá: vedoucí OKS 
Termín: 14. 2. 2018 
 
Výsledek hlasování: Pro    18    Proti   0       Zdrželi se   0 
Usnesení č. 5/18     bylo schváleno 
 
 
Starosta požádal předsedy komisí o vyjádření k nominacím na udílení Výročních cen 
města Vysokého Mýta za rok 2017 a vyzval k rozpravě. 
 
Pan Kovařík  - předseda komise pro mládež a tělovýchovu sdělil doporučení komise: 
za sportovní výkon : 1. Daniel Suchánek, 2. Klára Bartošková, 3. Adam Pánek 
za organizaci sportovního podniku: 1. SK Donocykl Vysoké Mýto,  2. a 3. Sportovní 
klub kanoistiky a Volejbalový klub 
 
Mgr. Mandíková – předsedkyně komise pro výchovu a vzdělávání tlumočila 
doporučení komise: 
za reprezentaci města a školy – 1.  Petr Novák, 2. David Novák, 3. FALCON 
KICKBOX 
 
Mgr. Junek - předseda kulturní komice – seznámil s doporučením kulturní komise : 
- za hudbu, hudební dílo, významnou hudební interpretaci – Bára Kopišťová 
- za výtvarné dílo, fotografii, film, videoprogram, architekturu a stylovou rekonstrukci – 
Jaroslav Cinybulk; 
Mgr. Junek sdělil, že komise se usnesla na vyřazení návrhu nominace Dlažba Vysoké 
Mýto z důvodu předmětu nominace, který má nominovaná firma ve své pracovní 
náplni, neodpovídá statutu Výročních cen. 
- za literární dílo včetně dramatického, dále za herecký výkon a režii – Irena 
Truhlářová 
- za organizaci kulturního podniku – ZUŠ za ZUŠ Open a gymnázium za Gymjam 
- za vědeckou a odbornou činnost, popularizaci vědy, přednášky, publicistiku a 
vydavatelskou činnost – Vojtěch Krejsa, Vojtěch Dvořák, Ondřej Pechanec 
- za reprezentaci města a školy – divadelní soubor „Na koni“ 
- za sponzorství společenských aktivit – bez doporučení 
- zvláštní cena - Za dlouholetou činnost ve prospěch města Vysokého Mýta – bez 
doporučení 
 
Starosta vyzval zastupitele k diskusi o nominacích. 
 
MUDr. Šafrová se poptala,  proč je v seznamu Jiří Diblík, který nesouhlasí s  
nominaci? Zda musí být v seznamu všichni nominovaní? 
Ing. Jiraský odpověděl, že ano. 
 
Mgr. Kysilková oznámila, že se zdrží hlasování v kat. č. 4, kde je zastoupeno 
Gymnázium Vysoké Mýto. 
 
Pan Vondráček se dotázal, zda Bubenický festival není v pracovní náplni p. Vojtěcha 
Sedláčka? 
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Ing. Sabolčiková odpověděla, že p. Sedláček organizuje projekt jako soukromá 
osoba. 
 
 
Mgr. Jiří Junek přednesl návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo města schvaluje 
vyřazení nominací nesplňujících podmínky Statutu udílení Výročních cen města 
Vysokého Mýta na základě usnesení příslušné komise dle předloženého návrhu 
(Dlažba Vysoké Mýto 2x a Jiří Diblík). 
 
Výsledek hlasování: Pro  18    Proti    0      Zdrželi se   0 
Usnesení č.  6/18     bylo schváleno 
 
 
 
Starosta vyzval sčítací volební komisi k rozdání hlasovacích lístků a po tajném 
hlasování jejich odebrání. 
 
Přítomným členům ZM byly rozdány hlasovací lístky pro udělení Výročních cen a 
proběhlo tajné hlasování – I. kolo. 
 
Sčítací komise se odebrala ke sčítání hlasů. 
 
 
6. Pan Petr Motl -  velitel JSDHO 

 
prezentoval činnost svazu dobrovolných hasičů v obci Vysoké Mýto za rok 2017. 
Informoval, že bylo v loňském roce celkem 90 výjezdů, nejvíce výjezdů má Choceň 
(zde nejsou placení hasiči), největší požár byl v Kosoříně u fotovoltaiky se škodou 4 
mil. Kč, další - Recyklink ve Vysokém Mýtě, les u Boru u Skutče adt. Sdělil, že se 
vyjíždí i k dopravním nehodám, vyřizují tzv. technické zásahy (utržené střechy, spadlý 
drát, vyprošťování zvířat), plané poplachy, námětová cvičení a ostatní pomoc. 
 
Starosta poděkoval veliteli Motlovi a všem dobrovolným hasičům za jejich činnost. 
 
 
Starosta vyhlásil 5 minut přestávku. 
 
Starosta ukončil přestávku. 
 
 
Volební komise předala starostovi výsledky hlasování. 
V I. kole byli vybráni laureáti v kategorii 3 a 5. 
Byly rozdány hlasovací lístky pro II. kolo pro kategorie 1, 2, 4, 6,7, 8, 9 a Zvláštní 
cenu. 
Komise se odebrala ke sčítání hlasů. 
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7. Ing. Andrea Čápová – referent dotačních projektů 
 
 Informovala o zrealizovaných projektech za rok 2017: 
 - městské opevnění – Pražská brána 
 - pasportizace hydrogeologických vrtů 
 - likvidace starých průzkumných hydrogeologických vrtů 
 - revitalizace veřejného osvětlení – I. etapa 
 - oprava oken v ZUŠ 
 - stavebně historický průzkum 
 - regulační plán městské památkové zóny 
 - domovník – peventista 
- Vinice – městské traily – 1. a 2. etapa, 
 
o plánovaných projektech na rok 2018: 
- Vinice – městské traily – 3. etapa 
- řešení křižovatek ve městě  a světelné signalizace 
- oprava oken ZUŠ 
- stavebně historický průzkum 
- obnova pomníku purkmistra Eduarda Meyera 
- obnova Litomyšlské brány 
- obnova hřiště ve vyloučené lokalitě v ul. Husova 
- zateplení objektu Naděje 
- vzdělávání úředníků a strategické dokumenty 
- bezbariérové úpravy ve městě 
- regenerace sídliště u hřbitova 
- revitalizace Masarykových sadů a nám. Vaňorného 
- nové kotle v ZŠ Javornického 
 
o plánovaných projektech do budoucna: 
- smuteční síň 
- revitalizace veřejného osvětlení 
- dopravní terminál 
 
 
Volební komise předala starostovi výsledky hlasování. 
 
V II. kole byli vybráni laureáti v kategorii 4 a 7. 
 
Starosta vyzval sčítací volební komisi k rozdání hlasovacích lístků a po tajném 
hlasování jejich odebrání. 
 
Byly rozdány hlasovací lístky pro III. kolo pro kategorie 1, 2, 6, 8, 9  a zvláštní cena. 
Starosta zveřejnil počty hlasů po II. kole v kategorii: 1, 2, 6, 8, 9 a zvláštní cena. 
 
Komise se odebrala ke sčítání hlasů. 
 
 
 
 
 



7 

 

 
8. Různé  
 
Starosta informoval zastupitele, že v souladu s nařízením vlády č. 318/2017 Sb. je 
nutno stanovit výši odměn pro členy zastupitelstva, kteří provádějí svatební a 
občanské obřady. Po předchozí diskuzi v radě města i s některými oddávajícími 
předkládá zastupitelstvu následující usnesení:  
 
Zastupitelstvo města stanovuje 
neuvolněnému členovi zastupitelstva města, který je oprávněn k přijímání projevu vůle 
snoubenců, že spolu vstupují do manželství, odměnu ve výši 200,-Kč za jeden obřad, 
maximálně však 2000,-Kč měsíčně. 
 
 Zodpovídá: tajemník 
 Termín: ihned 
 
Výsledek hlasování: Pro  17    Proti    0      Zdrželi se   1 
Usnesení č. 7/18      bylo schváleno 
 
 
Zastupitelstvo města stanovuje 
členům zastupitelstva, kteří jsou pověřeni k přijímání projevu vůle snoubenců, že spolu 
vstupují do manželství, příspěvek na úhradu zvýšených nákladů na úpravu zevnějšku 
ve výši 500,-Kč za jeden obřadní den. 
 
Zodpovídá: tajemník 
Termín: ihned 
 
Výsledek hlasování: Pro  16    Proti    0      Zdrželi se   2 
Usnesení č. 8/18    bylo schváleno 
 
 
Zastupitelstvo města stanovuje  
členům zastupitelstva příspěvek na úhradu zvýšených nákladů na úpravu zevnějšku 
v souvislosti se zastupováním obce na veřejných občanských obřadech ve výši 500,-
Kč za jeden obřadní den. 
 
Zodpovídá: tajemník 
Termín: ihned 
 
Výsledek hlasování: Pro  15    Proti    0      Zdrželi se   3 
Usnesení č. 9/18     bylo schváleno 
 
 
 
Zastupitelstvo města schvaluje tyto zásady pro poskytování cestovních náhrad 
členům zastupitelstva města: 
 
a) pro poskytování cestovních náhrad členům zastupitelstva města se použije 
platný vnitřní předpis Městského úřadu Vysoké Mýto o poskytování náhrad při 
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pracovních cestách s tím, že členům zastupitelstva města budou poskytovány 
cestovní náhrady jako zaměstnancům města,  
b) o vyslání starosty a místostarosty, popř. jiného člena zastupitelstva města na 
zahraniční pracovní cestu rozhoduje rada města, 
c) pro členy zastupitelstva města neplatí povinnost mít při použití soukromého 
vozidla při pracovní cestě sjednané a zaplacené havarijní pojištění na předmětné 
soukromé vozidlo a neplatí povinnost předat mzdové účetní vyúčtování pracovní cesty 
do 10 pracovních dnů po skončení cesty, 
d) za pravidelné pracoviště člena zastupitelstva města se pro účely cestovních 
náhrad považuje místo jeho trvalého pobytu. 
 
Zodpovídá: tajemník 
Termín: ihned 
 
Výsledek hlasování: Pro  17    Proti    0      Zdrželi se   1 
Usnesení č.  10/18    bylo schváleno 
 
 
Zastupitelstvo města Vysokého Mýta zrušuje usnesení zastupitelstva města 

Vysokého Mýta č. 55/12 a 56/12. 

 
Zodpovídá: tajemník 
Termín: ihned 
 
Výsledek hlasování: Pro  17    Proti    0      Zdrželi se   1 
Usnesení č.  11/18    bylo schváleno 
 
 
 
Mgr. Junek se poptal ing. Souška, zda zjistil, v jakém stavu je vyšetřování jeho 
trestního oznámení na soutěž na dodavatele stavby Domova důchodců. 
Ing. Soušek odpověděl, že tady byl vystaven billboard, kde bylo uvedeno, že on 
ochudil město o stovky milionů. Způsobila to ovšem ODS, TOP 09, která hlasováním 
ve vládě přesunula dávky na úřad práce. Proto podal trestní oznámení. Proběhlo 
vyšetřování a soud konstatoval, že to jednání bylo vyřízeno s tím, že nebylo 
konstatováno, jestli se trestný čin stal nebo nestal, protože se stal, ale s tím, že 
proběhla lhůta promlčení. To je výsledek soudu. Pokud má někdo zájem o podrobnější 
záležitosti, bylo mi doporučeno, ať se obrátí na soud. Pokud jde o mě, já už to otevírat 
nebudu, ale bylo by dobré, kdyby se to znova otevřelo. Mgr. Junek řekl, že to asi 
nebude možné otevřít, když je to promlčeno. Ing. Soušek dodal, že jsou tam ještě jiné 
věci, které byly ze soudu vyňaty. Čin se stal, já jsem byl soudem očištěn a tím to pro 
mě končí.  Mgr. Junek vůbec nechápe, jak s tím souvisí billboard.  Ing. Soušek sdělil, 
že to tady vysvětloval desetkrát, nerozumí, že to nechápe. Ing. Soušek řekl, že kdyby 
město zahájilo a konalo dříve, nebylo by to promlčeno, neuplynula by lhůta. 
Mgr. Lipavský sdělil, jestli soud seznal, že je čin promlčen, mohl v neveřejném 
zasedání rozhodnout o zastavení trestního stíhání, nikdo u hlavního líčení být 
nemusel, protože se nekonalo. 
Ing. Krejza řekl, že první výběrové řízení ÚOHS zkoumal, protože měl být roční obrat 
firmy alespoň 450 – 500 mil. Kč, podle ÚOHS měl být alespoň obrat ve výši zakázky. 
Proto jsme první výběrové řízení sami zrušili. Ve druhém výběrovém řízení ing. 
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Soušek napadl nějaké procesní věci. S prvním výběrovým řízením to nemělo nic 
společného. 
Ing. Soušek řekl, že firma splnila podmínky, aby mohla být vyhodnocena a byla 
vyškrtnuta kvůli formálním ukazatelům. ÚOHS rozhodl, že šlo o manipulaci se 
zakázkou a proto to zrušil. Ve druhém kole šlo o manipulaci a domlouvalo se zde, jaká 
má být cena. 
Ing. Krejza je rád, že se zastupitelstvo nahrává, jde o žalovatelné výroky, jde o 
naprostou lež. 
Dále diskutovali Mgr. Junek, Ing. Jiraský, Ing. Krejza, Ing. Soušek 
(viz audiozáznam).   
 
 
Volební komise předala starostovi výsledky hlasování. 
 
V III. kole byli vybráni laureáti v kategorii 1,2,6,8 a zvláštní cena. 
 
Starosta vyzval sčítací volební komisi k rozdání hlasovacích lístků a po tajném 
hlasování jejich odebrání. 
 
Byly rozdány hlasovací lístky pro IV. kolo pro kategorii 9. 
Starosta zveřejnil počty hlasů po III. kole v kategorii 9. 
 
Volební komise se odebrala ke sčítání hlasů. 
 
 
Starosta vyhlásil 5 minut  přestávku. 
 
Starosta ukončil přestávku. 
 
 
Volební komise předala starostovi výsledky hlasování. 
 
V IV. kole byl vybrán laureát v kategorii 9. 
 
 
 
Bc. Klasovitá přednesla návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo města uděluje 
Výroční ceny města Vysokého Mýta podle výsledků tajného hlasování a ukládá 
volební  komisi pro udílení Výročních cen města za rok 2017 jména držitelů zveřejnit 
na slavnostním večeru konaném dne 8. března 2018. 
 
Zodpovídá: vedoucí OKS 
Termín: 8. 3. 2018 
 
Výsledek hlasování: Pro   18   Proti     0      Zdrželi se   0 
 
Usnesení č.   12/18   bylo schváleno 
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9.  JUDr. Libor Poláček -  vedoucí odboru právního a majetkového 
 
Obsah sdělení: 

1. Žádost o uzavření splátkového kalendáře 
 
Průvodní zpráva: 
Předkládáme zastupitelstvu města návrh na uzavření splátkového kalendáře, tak jak je 
uvedeno v návrhu na usnesení.  
Paní Alena Petiková  žádá o uzavření splátkového kalendáře. Výše dluhu ke dni 
18.01.2018 činí 60.580 Kč. Dlužná částka vznikla neplacením nájemného a úhrad za 
plnění poskytovaná s užíváním bytu. Žadatelka uvedenou dlužnou částku navrhuje 
uhradit v pravidelných měsíčních splátkách ve výši 2.000 Kč.  
Splátky budou splatné vždy k poslednímu dni v měsíci, první splátka bude splatná do 
31.03.2018. V případě prodlení s úhradou i jen jediné splátky se stává ihned splatným 
celý zůstatek dluhu.  
Bytová komise doporučuje schválit uzavření splátkového kalendáře s měsíční splátkou 
min. 3.666 Kč (18 měsíců).  
Dle sdělení paní Petikové není schopná takto velkou měsíční splátku hradit. 
Doporučujeme schválit uzavření splátkového kalendáře na úhradu dlužného 
nájemného v celkové výši 60.580 Kč v 31 měsíčních splátkách: 30 x 2.000 Kč a 1 x 
580 Kč.  
 
Za správnost údajů týkajících se výše splatných závazků odpovídá Městský bytový 
podnik Vysoké Mýto s.r.o., který údaje o výši dluhů do žádosti o uzavření splátkového 
kalendáře doplňuje. V případě dotazů na tyto částky je nutné se obrátit na ředitele 
Městského bytového podniku Vysoké Mýto, s.r.o. pana Jiřího Ropka. 
 
Přílohy: 
Příloha 01 – Žádost o splátkový kalendář (1 list) 
 
Rada města Vysokého Mýta navrhuje zastupitelstvu města přijmout následující 
usnesení: 
 
Zastupitelstvo města schvaluje 
uzavření splátkového kalendáře s paní  (nar. ), bytem 

, Vysoké Mýto, na úhradu dlužného nájemného a úhrad za služby 
poskytované v souvislosti s užíváním bytu v celkové výši 60.580 Kč v 31 měsíčních 
splátkách: 30 x 2.000 Kč, 1 x 580 Kč. Splátky budou splatné vždy k poslednímu dni v 
měsíci, první splátka bude splatná do 31.03.2018. V případě prodlení s úhradou i jen 
jediné splátky se stává ihned splatným celý zůstatek dluhu. 
 
Zodpovídá: vedoucí OPM, ředitel MěBP 
Termín: 28.02.2018 
 
 
Výsledek hlasování: Pro   16   Proti           Zdrželi se   2 
 
Usnesení č. 13/18     bylo schváleno 
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Obsah sdělení: 

2. Smlouvy o převzetí objektů, stavba D35 Vysoké Mýto - Džbánov 
 
Průvodní zpráva: 
Společnost INKOS – OSTRAVA, a.s. předložila ke schválení v zastupitelstvu města 
„Smlouvu o zajištění přípravy a realizace objektů vyvolaných stavbou a o vypořádání 
některých práv a povinností souvisejících s přípravou a realizací stavby „D35 Vysoké 
Mýto - Džbánov“. Zastupitelstvo města dne 13.09.2017 usnesením č. 131/17 tuto 
smlouvu schválilo, avšak spol. INKOS – OSTRAVA, a.s. sdělila, že v uvedené smlouvě 
je chybně uveden objekt SO 05-806 Vegetační úpravy a tudíž smlouva nebude 
podepsána.  
Dne 11.10.2017 společnost zaslala žádost novou, tentokrát o uzavření dvou „Smluv o 
zajištění přípravy a realizace objektů vyvolaných stavbou a o vypořádání některých 
práv a povinností souvisejících s přípravou a realizací stavby „D35 Vysoké Mýto - 
Džbánov“, a to smlouvu č. 08/2017 na převzetí objektů vyvolaných stavbou: 
SO 05-123 Úprava MK v km 41,415 
SO 05-127 Úprava MK v km 39,500 
SO 05-151 Přeložka polní cesty v km 42,654 
SO 05-153 Souběžná účelová komunikace v km 39,550 
SO 05-154 Souběžná účelová komunikace v km 40,800 
SO 05-155 Souběžná účelová komunikace v km 41,650 
SO 05-156 Souběžná účelová komunikace v km 42,800 
SO 05-161 Souběžná účelová komunikace v km 43,200 
SO 05-162 Souběžná účelová komunikace v km 41,600 
SO 05-222 Nadjezd nad D35 v km 41,397 
SO 05-223 Nadjezd nad D35 v km 42,654 
SO 05-365 Poldr A 
SO 05-366 Poldr B, 
které budou po řádném dokončení předány resp. vráceny do vlastnictví města 
Vysokého Mýta, a druhou smlouvu č. 18/2017 na převzetí objektu SO 05-806.1 
Vegetační úpravy – Vysoké Mýto, které budou po řádném dokončení předány do 
vlastnictví města Vysokého Mýta. 
 
Pracovní skupina D35 se zabývala zejména zelenými pásy kolem plánované dálnice, 
neboť podle závazného stanoviska MŽP, např. bod 37) a bod 96) je povinností 
investora zajistit údržbu izolační zeleně a její příp. dosadby a bod 101) Zajistit péči o 
vysázenou zeleň a její dosadbu v případě poškození do té doby, dokud nebude 
zajištěn její samovolný růst; uhynulé jedince nahradit v nejbližším vhodném termínu je 
tento závazek pro investora, tj. ŘSD. Zelené pásy následně ŘSD do projektu zařadilo, 
vymiňuje si však, že za tyto plochy zeleně město Vysoké Mýto poté převede (smění) 
své pozemky, které budou zasahovat do stavby dálnice (výměra za výměru). Pracovní 
skupina nakonec tento požadavek ŘSD přijala. ŘSD zase akceptovalo připomínku 
pracovní skupiny, že ŘSD zajistí nabytí těchto pozemků pro účely realizace zeleně a 
teprve po uplynutí záruční doby by se přikročilo k uvedené směně. 
Vzhledem k poslednímu sdělení Ing. Šolcové, že ŘSD již nebude provádět revizi 
stávajících smluv a forma majetkoprávního vypořádání může být ještě legislativně 
změněna, navrhuje pracovní skupina D35, aby usnesení o schválení smlouvy bylo 
doplněno o dovětek, že se nejedná o schválení nabytí a převodu nemovité věci. 
Takovéto usnesení stejně není možné v dané chvíli přijmout, neboť jednak není znám 
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přesný předmět převodu a tedy ani nebyl a nemohl být zveřejněn záměr dle zákona o 
obcích. 
 
Přílohy: 
Příloha 01 - Smlouva č. 08/2017 - objekty (2 listy) 
Příloha 02 - Smlouva č. 18/2017 - vegetační úpravy (2 listy) 
Příloha 03 - Grafická příloha, vegetační úpravy, výkres F.6.4.ze-D35-situace3 (1list) 
Příloha 04 - Grafická příloha, vegetační úpravy, výkres F.6.6.ze-D35-situace5 (1list) 
Příloha 05 – Závazné stanovisko k ověření souladu ze dne 11.11.2016 (9 listů) 
 
Odbor právní a majetkový byl v této věci určen koordinačním prvkem s tím, že bude 
předkládat finální doporučení pracovní skupiny do příslušných orgánů města.  
 
Pracovní skupina D35 dne 30.01.2018 přijala usnesení, ve kterých navrhuje radě 
města a zastupitelstvu města přijmout následující usnesení: 
 
Radě města konané dne 07.02.2018 bylo navrženo níže uvedené usnesení. Výsledek 
jednání RM jsem sdělil osobně na zasedání ZM. 
 
Rada města Vysokého Mýta navrhuje zastupitelstvu města přijmout následující 
usnesení: 
 
Zastupitelstvo města zrušuje 
usnesení č. 131/17 ze dne 13.09.2017. 
 
Výsledek hlasování: Pro  16    Proti           Zdrželi se   2 
 
Usnesení č. 14/18      bylo schváleno 
 
 
Zastupitelstvo města schvaluje 
uzavření SMLOUVY o zajištění přípravy a realizace objektů vyvolaných stavbou a o 
vypořádání některých práv a povinností souvisejících s přípravou a realizací stavby 
„D35 Vysoké Mýto - Džbánov“ č. 08/2017 mezi Ředitelstvím silnic a dálnic ČR, IČ 659 
93 390 jako investorem a městem Vysokým Mýtem jako budoucím vlastníkem objektů 
SO 05-123 Úprava MK v km 41,415, SO 05-127 Úprava MK v km 39,500, SO 05-151 
Přeložka polní cesty v km 42,654, SO 05-153 Souběžná účelová komunikace v km 
39,550, SO 05-154 Souběžná účelová komunikace v km 40,800, SO 05-155 
Souběžná účelová komunikace v km 41,650, SO 05-156 Souběžná účelová 
komunikace v km 42,800, SO 05-161 Souběžná účelová komunikace v km 43,200, SO 
05-162 Souběžná účelová komunikace v km 41,600, SO 05-222 Nadjezd nad D35 v 
km 41,397, SO 05-223 Nadjezd nad D35 v km 42,654, SO 05-365 Poldr A, SO 05-366 
Poldr B. Toto usnesení není rozhodnutím o nabytí a převodu nemovitých věcí dle ust. 
§ 89 zák. č. 128/2000 Sb., ve znění pozdějších předpisů.  
 
Zodpovídá: vedoucí OPM 
Termín: 28.02.2018 
 
Výsledek hlasování: Pro   16   Proti           Zdrželi se  2  
 
Usnesení č.  15/18    bylo schváleno 
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Zastupitelstvo města schvaluje 
uzavření SMLOUVY o zajištění přípravy a realizace objektů vyvolaných stavbou a o 
vypořádání některých práv a povinností souvisejících s přípravou a realizací stavby 
„D35 Vysoké Mýto – Džbánov“ č. 18/2017 mezi Ředitelstvím silnic a dálnic ČR, IČ 659 
93 390 jako investorem a městem Vysokým Mýtem jako budoucím vlastníkem objektu 
SO 05-806.1 Vegetační úpravy – Vysoké Mýto. Toto usnesení není rozhodnutím o 
nabytí a převodu nemovitých věcí dle ust. § 89 zák. č. 128/2000 Sb., ve znění 
pozdějších předpisů.  
 
Zodpovídá: vedoucí OPM 
Termín: 28.02.2018 
 
Výsledek hlasování: Pro  16    Proti           Zdrželi se   2 
 
Usnesení č. 16/18     bylo schváleno 
 
 

 
10. Diskuse 
     
Starosta pozval zastupitele dne 1. 3. na slavnostní otevření dialýzy společnosti 
Fresenius v objektu Vysokomýtské nemocnice  a  2. 3.  na slavnostní otevření nově 
zrekonstruovaného krytého bazénu. 
 
 
Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva v 18,13 hodin. 
 
 
 
 
 
 
Zapisovatelka:  Jitka Kočová     …..………               ……….………………….. 

                               datum      podpis  
 
 
Ověřovatelé:   
                          Mgr. Helena Kejzlarová   ……………           ……….………………….. 

                                     datum      podpis  
 
 
                          Ivana Zemková    ……………           ……….…………………..      

                                 datum      podpis  
 
 
 
Starosta:          Ing. František Jiraský ………………           ……….………………….. 

                                  datum      podpis  




